
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι η κοινωνική προσφορά 
των Ενόπλων Δυνάμεων είναι διαχρονική και τυγχάνει ευρείας αναγνώρισης. Στόχος 
τους δεν είναι να υποκαταστήσουν τις δομές και τις υπηρεσίες των συναρμόδιων φο-
ρέων, αλλά να συνδράμουν ειδικά σε θέματα δημόσιας υγείας, περίθαλψης και πολιτι-
κής προστασίας οπουδήποτε αυτό είναι απαραίτητο. 

Στο πλαίσιο αυτό, ο χρονικός ορίζοντας της ρύθμισης για τα πληρώματα των 
ασθενοφόρων επανεξετάζεται τακτικά και οι αποφάσεις που λαμβάνονται βασίζονται 
στις σχετικές εισηγήσεις. 

Κατά τα λοιπά αρμόδιο να σας απαντήσει είναι το συνερωτώμενο υπουργείο. 
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